
Referat FAU møte Sentrum Skole 06.11.2024

Til stede: Rektor Morten Bjerkeskaug,
Styremedlemmer: Helga Marie, Cathrine og Helene
Klassekontakter: Beate fra 6B og Kristina fra 6B.

Informasjon fra rektor:
- Politisk endring har blitt gjort ang høstferien. Det har blitt vedtatt at det skal være i uke 41

fremover, og det er permanent.
- Handlingsplanen for budsjettet i Horten har blitt lagt frem for kommunen. Dette angår skole:

Skolen ligger nå under et nytt kommunalområde som er kultur, oppvekst og familie. Det er
generell nedgang i antall barn i kommunen og det må til et strukturtiltak i alderen 6-15 år. Et
av forslagene er å legge ned Lillås barneskole og Orerønningen ungdomsskole. Det må også
strukturendringer til, og da se på skolestrukturen for hele Horten kommune. På Sentrum skole
er det nå ca 360 elever.

- Ang leksefri skole. Rektor og ledelsen oppfordrer foreldre til å gjøre lese og gjøre oppdrag
hjemme for å styrke læring som skjer på skolen. Det er viktig med et godt samarbeid mellom
skole og hjem for å fremme best mulig læring. Rekro har også sendt ut en Visma melding om
dette til alle foreldre på skolen. Rektor har også fått en mail fra en masterstudent som ønsker
å gjøre litt mer forskning rundt dette med leksefri skole. Han ønsker å intervjue 2-5 foreldre på
skolen om leksefri skole. Vi er positive til dette og FAU kommer til å sende ut en mail til alle
klassekontakter om dette, og høre om det er noen foreldre som ønsker å stille opp på dette
intervjuet med masterstudenten.

- Rektor fikk spørsmål om det var lov til å kle seg ut på halloween i skoletiden. Han sa nei til
dette.

- Rektor har fått noen forslag fra elevrådet om aktiviteter skolen kan gjøre før jul. Rektor ønsker
at det blir mest mulig skole i desember og kommer til å trekke alle aktiviteter som ikke er
klassisk skolerelatert ut mot siste uke før juleferien.

- Rektor ønsker en oppdatert liste over hvem som sitter i FAU-styret og hvem som er hva. Vi
sender en oversikt på mail når møtet er ferdig.

Tema :
- FAU-styret har vært mangelfullt og vi trengte blant annet en ny leder, da Anders ikke har

anledning til å sitte som leder lenger. Vi var så heldige å få inn en ny i styret og som FAU
leder, Anne Marie Frøysa. Resten av styret ble satt opp slik: Cathrine Harring Uhlmann er
nestleder, Susanne Løkkebø er kasserer, Helene Thoresen er sekretær og styremedlem
Helga Marie Lauve.

- Vi trenger minst to styremedlemmer til, men gjerne flere. Det blir sendt ut mail til alle
klassekontakter om å rekruttere flere til FAU-styret. Alle klassekontaktene får invitasjon til å
komme på alle FAU møtene og det er alltid fysisk oppmøte på Sentrum skole. FAU møtene er
som regel en gang i måneden, og vi sikter på den første onsdagen i måneden. Men det kan
være avvik fra dette hvis flesteparten av styret ikke har anledning til å stille.

- Vi ønsker å pusse opp/fikse “skogen” på skolen. Vi setter i gang en søkeprosess om å få
midler til dette gjennom Sparebankstiftelsen DNB.

- Neste møte er satt til 4. desember kl 17.00. Vi lager ferdig årshjul da, siden det ikke var så
mange til stede på dette møtet.

- På skolen har vi noe som heter Sentrum shoppen. Det er et rom hvor det henger brukte klær
og utstyr som alle barna på skolen kan utnytte seg av. Der kan man gå å hente/shoppe klær



gratis hvis man ønsker, og man kan også levere inn pent brukte klær og utstyr som andre
barn kan få glede av. Ønsker man å besøke Sentrum Shoppen kan man ta høre med
kontaktlæreren til barnet ditt, og avtale en tid som passer. Evt lever inn rene og hele klær og
utstyr man ikke bruker lenger til kontaktlærer, som kan henge det opp i shoppen.

- Forslag til inntekt for FAU er å ha innsamlingsaksjon eller nettbasert loddsalg med vipps. Men
det må sjekkes opp regler og hvordan det gjennomføres.

- Et annet forslag som har vært nevnt tidligere er å ha en byttedag. Og da byttedag med
kiosksalg til inntekt for FAU. Selge kaker, kaffe og saft og organisere gratis byttedag med klær
og utstyr for barn. Fra størrelse 122-170, sko og utstyr til barn.

Dette trenger vi å diskutere senere:
- Informere 4. trinn om at 17. mai 2025 organiseres av hele fjerde klasse, slik det ble gjort av 4.

Trinnet på 17. mai i år (2024). Startfasen og planleggingen bør begynne på nyåret -
januar/februar.

- Byttedag - hvem tar ansvar for planlegging og organisering. Samt danne en gruppe på flere
personer som kan bidra?

Referent Helene Thoresen


